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MVDr. Hrdlík: 
Chcel som ešte využiť tuná pána poslanca, ale asi preruším jak sa vráti, žeby sa vrátil k tomu 
problému čipovania, ktorí pred dvoma – troma rokmi bolo zrušené. Tie zvieratá boli označené 
vedeli sme presne komu patria, teraz nevieme komu patria, oni nemajú občiansky preukaz, 
keď nie sú čipované. Ja viem, že to je taký problém, ktorý povieme,  ale dobre,  čo sa týka 
ľudí, budeme zvieratá ale do budúcna bude problém. U nás máme 36 miest, máme tam 83 
psov, utrácať sa nemôže, stále do toho ochranári búšia, stále niečo nachádzajú, ale my 
nemáme sa kde posunúť a je tu stály dovoz tých zvierat, je stále väčší a väčší. Nehovorím 
o rómskej osade, ktorú tiež treba riešiť, boli tam všelijaké problémy, ale to stále sa nejak 
spraví sa a za pol roka sme tam, kde sme boli, pomaly ešte horšie. Treba práve cez tých 
kompetentných, cez teba, cez VÚC, cez pána poslanca do tej národnej rady vrátiť ten 
problém. Vidíme, čo je problém v tých Tatrách s tými medveďmi, my už pomaly chránime 
psov, medveďov, ale ľudí nechránime.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
kancelária primátora 
 
 
 


